



29th of January 2015

التاريخ : 29 يناير 2015

Dear All,
CEOs, GM, DG of Companies & Factories

الأفاضل / مدراء عموم الشركات والمصانع المحترمين،،،

**Sub: OMANI PRODUCTS EXHIBITION – SOHAR
2015**

الموضوع: معرض للمنتجات العمانية بصحار 2015

We are pleased to inform you that **Public Establishment for Industrial Estates** in association with **Silver Star Corporation L.L.C.** is going to organise an **OMANI PRODUCTS EXHIBITION SOHAR** at Oman International Exhibition Centre, Sohar from 10th to 12th March 2015.

نود إفادتكم بان المؤسسة العامة للمناطق الصناعية بصدد تنظيم معرض للمنتجات العمانية بصحار 2015م بالتعاون مع مشاريع النجمة الفضية ش.م.م بمركز عمان الدولي للمعارض في صحار خلال الفترة من 10 الى 12 مارس 2015م.

In this connection, we have authorized **Silver Star** on our behalf to represent, coordinate, liaise and seek your support and co-operation for this prestigious **OMANI PRODUCTS EXHIBITION SOHAR 2015** which is going to be conducted in the Governorate of North Al Batinah Region considered as the Industrial hub of Oman.

في هذا الخصوص ، نؤكد باننا قمنا بتفويض مشاريع النجمة الفضية للتمثيل والتنسيق والتواصل نيابة عنا ونرجو منكم التكرم بتقديم الدعم والتعاون لمعرض المنتجات العمانية بصحار 2015م والمزمع عقده في محافظة جنوب الباطنة باعتبارها موقعا صناعيا لسلطنة عمان.

We hereby also request you to kindly accord all possible assistance to **Silver Star** for this project to enhance the awareness of **Omani Products**.

لذا نقدر مساعداتكم الممكنة والتعاون مع مشاريع النجمة الفضية من أجل نجاح هذا المشروع الذي ينعقد لنشر الوعي عن المنتجات العمانية.

Many thanks for your kind attention and usual prompt co-operation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم وعنايتكم الكريمة،،،
وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

for PUBLIC ESTABLISHMENT FOR INDUSTRIAL
ESTATES

عن / المؤسسة العامة للمناطق الصناعية

(ENG. BASIM BIN Ali AL NASSRI)
DIRECTOR GENERAL OF MARKETING AND
MEDIA



المهندس / باسم علي الناصري
مدير عام المديرية التسويق والإعلام